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MEGYEI JOGÚ VÁROS KÖZGYŰLÉSE 
KÖRNYEZETVÉDELMI, VÁROSRENDEZÉSI  
ÉS AGRÁR BIZOTTSÁG  
 
Ikt.szám: 2757-8/2020.  
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlése  

Környezetvédelmi, Városrendezési és Agrár Bizottság 
2020. szeptember 15-én megtartott üléséről 

 
 
Az ülés helye:   Hírös Agóra Kulturális és Ifjúsági Központ 
    Kecskemét, Deák Ferenc tér 1. (32. terem) 
 
Az ülés időtartama: 10 óra 30 perctől 11 óra 15 percig 
 
Jelen vannak:   a mellékelt jelenléti ív szerint  

 
 

Lejer Zoltán: Köszönti a megjelenteket, megállapítja, hogy a bizottság 5 fővel 
határozatképes. Az ülést 10 óra 30 perckor megnyitja.  
 
Megkérdezi a bizottság tagjait, hogy ki ért egyet a kiküldött napirendi pontok 
elfogadásával?  
 
Szavaztatás után megállapítja, hogy a bizottság 5 igen, 0 nem, és 0 tartózkodás mellett a 
napirendet elfogadta, és az alábbi határozatot hozta: 
 
27/2020. (IX.15.) KVAB. sz. határozat 
Az ülés napirendje 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlése Környezetvédelmi, Városrendezési és Agrár 
Bizottság az ülés napirendjére az alábbi határozatot hozta: 
 

1. A Településszerkezeti Terv és a Helyi Építési Szabályzat módosítása 
Előterjesztő: Lejer Zoltán bizottsági elnök 
 

2. Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kecskemét 
Megyei Jogú Város településképének védelméről szóló 16/2017. (IX.21.) 
önkormányzati rendeletének módosításának véleményezési eljárásában 
beérkezett vélemények ismertetése és módosító rendelet elfogadása 
Előterjesztő: Lejer Zoltán bizottsági elnök 
 

3. A KIK-FOR Ingatlankezelő és Forgalmazó Kft. 2020. és 2021. évi 
vagyongazdálkodási koncepciójának elfogadása és vagyonkezelési szerződés 
módosítása 
Előterjesztő: Dr. Szeberényi Gyula Tamás alpolgármester 
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4. Telekhasznosításhoz és belterületbe vonáshoz kapcsolódó döntések, 

településrendezési szerződések  
Előterjesztő: Lejer Zoltán bizottsági elnök 
 

5. Az Aranyhomok Kistérségfejlesztési Egyesület Trianon 100 - Helyi Termék 
Ünnep rendezvényének véleményezése 
Előterjesztő: Dr. Homoki Tamás alpolgármester 
 

6. A Bács-Kiskun Megyei Rendőr-főkapitányság "100 éves a Rendőrség" 
elnevezésű rendezvényének véleményezése 
Előterjesztő: Dr. Homoki Tamás alpolgármester 
 

7. A Filharmónia Magyarország Nonprofit Kft. Szabadtéri komolyzenei koncert 
rendezvénysorozatának véleményezése, 
Előterjesztő: Dr. Homoki Tamás alpolgármester 
 

8. A Környezetvédelmi, Városrendezési és Agrár Bizottság 2020. II. félévi 
munkaterve 
Előterjesztő: Lejer Zoltán bizottsági elnök 

 
A határozatról értesülnek: 

• A bizottság tagjai 

• Irattár 
 
 
 
1. NAPIREND  
A Településszerkezeti Terv és a Helyi Építési Szabályzat módosítása 
 
Lejer Zoltán: Megkérdezi az előterjesztés készítőjét, kívánja-e szóban kiegészíteni a 
leírtakat? 
 
Öveges László: Szóbeli kiegészítést nem tesz.  
 
Lejer Zoltán: Megkérdezi a bizottság tagjait, kinek van kérdése, észrevétele, módosító 
javaslata az előterjesztéssel kapcsolatban?  
 
Mivel kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem hangzott el, megkérdezi a bizottság 
tagjait, ki ért egyet a határozat-tervezettel? 
 
Szavaztatást követően megállapítja, a bizottság 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodással az alábbi 
határozatot fogadta el: 
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28/2020. (IX.15.) KVAB. sz. határozat 
A Településszerkezeti Terv és a Helyi Építési Szabályzat módosítása 
 
A Környezetvédelmi, Városrendezési és Agrár Bizottság megtárgyalta a 
Környezetvédelmi, Városrendezési és Agrár Bizottság Elnökének 2849-46/2020. számú 
előterjesztését és az alábbi határozatot hozta: 
 
A bizottság a fenti tárgyban készült közgyűlési előterjesztés-tervezetet változatlan 
tartalommal terjeszti a közgyűlés elé. 
 
Felelős:   Lejer Zoltán bizottsági elnök 
Határidő: azonnal 
 
A határozatról értesülnek: 

• A bizottság tagjai 

• Borbélyné Balogh Katalin, a Várostervezési Osztály vezetője 

• Irattár 
 
 
 
2. NAPIREND  
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kecskemét megyei 
jogú város településképének védelméről szóló 16/2017. (IX.21.) önkormányzati 
rendeletének módosításának véleményezési eljárásában beérkezett vélemények 
ismertetése és a rendelet módosításának elfogadása 
 
Lejer Zoltán: Megkérdezi az előterjesztés készítőjét, kívánja-e szóban kiegészíteni a 
leírtakat? 
 
Öveges László: Szóbeli kiegészítést nem tesz.  
 
Lejer Zoltán: Megkérdezi a bizottság tagjait, kinek van kérdése, észrevétele, módosító 
javaslata az előterjesztéssel kapcsolatban?  
 
Mivel kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem hangzott el, megkérdezi a bizottság 
tagjait, ki ért egyet a határozat-tervezettel? 
 
Szavaztatást követően megállapítja, a bizottság 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodással az alábbi 
határozatot fogadta el: 
 
29/2020. (IX.15.) KVAB. sz. határozat 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének Kecskemét megyei 
jogú város településképének védelméről szóló 16/2017. (IX.21.) önkormányzati 
rendeletének módosításának véleményezési eljárásában beérkezett vélemények 
ismertetése és a rendelet módosításának elfogadása 
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A Környezetvédelmi, Városrendezési és Agrár Bizottság megtárgyalta Lejer Zoltán 
bizottsági elnök 564-4/2020. számú előterjesztését és az alábbi határozatot hozta: 
 
A bizottság a fenti tárgyban készített, 564-3/2020. számú közgyűlési előterjesztés-
tervezet változatlan tartalommal terjeszti a közgyűlés elé. 
 
Felelős:   Lejer Zoltán bizottsági elnök 
Határidő: azonnal 
 határozatról értesülnek: 

• A bizottság tagjai 

• Borbélyné Balogh Katalin, a Várostervezési Osztály vezetője 

• Irattár 
 
 
 
3. NAPIREND  
A KIK-FOR Ingatlankezelő és Forgalmazó Kft. 2020. és 2021. évi 
vagyongazdálkodási koncepciójának elfogadása és vagyonkezelési szerződés 
módosítása 
 
Lejer Zoltán: Megkérdezi az előterjesztés készítőjét, kívánja-e kiegészíteni a leírtakat? 
 
Dr. Tóbiás Erika: Szóbeli kiegészítést nem tesz.  
 
Lejer Zoltán: Megkéri a KIK-FOR Kft. képviseletében az ülésen jelenlévő Soponyai Zoltán 
urat, hogy az anyag terjedelmére tekintettel röviden ismertesse az abban leírtakat.  
 
Soponyai Zoltán: A 2020. és 2021. évi vagyongazdálkodási koncepció két részből tevődik 
össze. A vagyonkezelésbe adott ingatlanok hasznosítása, ezen belül a fejlesztésre szánt 
területek fejlesztési tervei szerepelnek az anyagban. Ezek a fejlesztési tervek 
folyamatosan működnek és kutatják azokat a fejlesztési lehetőségeket a Várostervezési 
Osztállyal együttműködve, amelyekből a városnak bevétele származhat. Illetve a lakosság 
számára építési telkek kerülnek kialakításra. A mostani koncepció részét képezi egy 
nagyobb telek kialakítása Kadafalván, a Harkály utcában, ahol  54 db építési telek került 
kialakításra. Ebből 50 db telek értékesítése folyamatban van, 4 db telek maradt meg, 
amely nem kedvezményes értékesítéssel kerül eladásra, ezek most kerülnek 
pályáztatásra. 
A koncepció másik része a belterületi és külterületi ingatlanok hasznosítása.  
A külterületi ingatlanok 440 hektárnyi területen fekszenek és elszórtan helyezkednek el. 
Értékesítésük nehézkes, mivel kis területekről van szó. 
A koncepció másik lényeges kérdése az erdősítés. Jelenleg 6 nagyobb terület van 
kijelölve erdősítés céljára. Az erdősítésre kijelölt területek minősége silány és szemetes, 
ezért hasznosításuk költséges. Pályázati kiírások alapján tudnak területeket fásítani. Jelen 
pillanatban egy terület kerül erdősítésre pályázat útján.  
 
Lejer Zoltán: Megkérdezi, hogy a belterületi és külterületi  ingatlanok hasznosításából 
befolyó összeg elkülönítve felhasználásra kerülhetne nagyobb összefüggő terület 
megvásárlására?  
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Soponyai Zoltán: Egyelőre ilyen formában még terület vásárlás nem történt. Az 
önkormányzathoz folyik be az értékesítésből származó összeg, ami nincs elkülönítve.  
 
Öveges László: Fontos az együttműködés, ami meg is van a KIK-FOR Kft. és az 
önkormányzat között. Nagyon jól működik a kiépített térinformatikai rendszer, ami alapján 
már két megvalósult program is elindult. A rendszer segítségével kimutatható, hogy hol 
van egy-egy kis darab önkormányzati terület és ehhez adódott 10 db magántulajdonban 
lévő terület, amelyek összevonásra kerültek és végül egy 60 lakásos társasházi telek 
került kialakításra a Széchenyi városban. Ezzel a területtel szemben egy másik telek is így 
került kialakítása. A térinformatika rendszer nagyon fontos része a koncepciónak és a 
vagyongazdálkodásnak.  
 
Kósa József: Úgy tudja, hogy a számozott utak állami kezelésben vannak. Hogyan lehet 
ott, illetve az önkormányzati utak mellé véderdőt telepíteni?  
 
Öveges László: Véderdő telepíthető önálló helyrajzi számmal rendelkező területre, ha a 
tulajdonviszonyok rendezettek és a rendezési terv megengedi azt.  
A véderdő telepítésének területi kötöttségei vannak, utak mellett lehetséges. Ezeknek a 
területeknek folyamatos a vizsgálata. 
 
Lejer Zoltán: Megkérdezi a bizottság tagjait, kinek van kérdése, észrevétele, módosító 
javaslata az előterjesztéssel kapcsolatban?  
 
Kósa József: A Károly Róbert krt. és a régi 5-ös út mellett van fásításra lehetőség?  
 
Öveges László: Igen, itt kötelezően előírt fásítást kell megvalósítani.  
 
Kósa József: A Csalánosi út melletti véderdő karbantartása, rendezése hol tart?  
 
Baloghné Borbély Katalin: Az említett terület rendezése megtörtént, folyamatban van a 
fásítás elindítása, csak forrást kell keresni hozzá a költségvetésben vagy pályázati 
lehetőséget.   
 
Bodrozsán Alexandra: Megköszöni képviselő társának, hogy a véderdők fásítása említésre 
került. Örül a kezdeményezésnek, aminek alapján a fásítások elindulnak a városban.  
A véderdők folyamatos karbantartására jobban oda kellene figyelni. Sajnos most a vihar 
után az Izsáki út melletti véderdőben nagyon sok kiszáradt, kidőlt fa található, ami 
életveszélyes is lehet az ott lakókra, mivel a véderdő mellett az Énekes utcai lakóházak 
vannak. Értesülése szerint ezek karbantartása a KEFAG Zrt. feladata, amit keretszerződés 
alapján végez. Kérné, hogy ebben történjen valamiféle előrelépés, megoldás!  
 
Öveges László: A Városüzemeltetési Osztály, de főleg a főkertész feladata az 
erdőgondozás. Utána néz, hogy mit lehet ez ügyben.  
 
Bodrozsán Alexandra: Az előterjesztés 10. pontja érdekelné, ( Kecskemét, Dózsa út) 
amiről bővebb tájékoztatást szeretne kérni. Mi a terv a területtel kapcsolatban, volt-e 
lakossági egyeztetés a terület rendezésével kapcsolatban?  
 
Soponyai Zoltán: A területre vonatkozó kérdés elég összetett. A területen négy társasház 
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található, önálló helyrajzi számmal egy úszótelken. A lakók az épület melletti 
önkormányzati területeket használják, karbantartják. A terület a   KIK-FOR Kft. 
vagyonkezelésben van. A jelzett területen ideiglenes jelleggel garázsokat építettek, 
amelyek után a bérlők bérleti díjat fizetnek. Most a terület rehabilitációja kapcsán a 
tulajdonos állásfoglalását kéri a vagyonkezelő, mivel az ingatlanon található felépítmények 
elbontásával értékes beépíthető terület lenne kialakítható. Azonban a garázsok 
elbontásával a bérlők felháborodása várható.  
 
Bodrozsán Alexandra: A garázsok elbontásakor a bérlők számíthatnak valamiféle 
kompenzációra?  
 
Soponyai Zoltán: Azzal a feltétellel kerültek felépítésre a garázsok, amennyiben a 
tulajdonos más célra kívánja felhasználni a területet, abban az esetben nem jár kártérítés. 
Fontos azt is megemlíteni, hogy a területen a felépítmények megvásárlása nincs 
lehetőségük a garázs tulajdonosoknak.  
 
Bodrozsán Alexandra: A területen mikor történ utoljára valamiféle karbantartás?  
 
Soponyai Zoltán: Ez év elején volt a területen karbantartás.  
 
Bodrozsán Alexandra: A közös képviselők folyamatosan tájékoztatják a területtel 
kapcsolatos fejleményekről, arról azonban az előterjesztésből értesült, hogy mi a terv a 
Dózsa György úti rendezetlen területtel. Kéri, hogy a jövőben kapjon értesítését, ha 
bármiféle előrelépés történik ezen területen, szívesen felajánlja segítségét.  
 
Soponyai Zoltán: Megköszöni a segítséget, de először is tulajdonosi állásfoglalás 
szükséges az ügyben, hogy előrelépés történjen.  
A közös képviselők nagyon erőszakosak és nem tudják a területhatárokat, a társasház 
telke ugyanis csak a járdaszéllességig tart. 
 
Bodrozsán Alexandra: Véleménye szerint a lakók hozzáállása nagyon pozitív és 
örülnének, ha jó irányba indulna el a döntés a terület rendezése kapcsán.  
 
Soponyai Zoltán: A vagyonkezelő nagyon szeretné, ha végleges tulajdonosi döntés 
születne ez ügyben.  
 
Lejer Zoltán: Mivel további kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem hangzott el, 
megkérdezi a bizottság tagjait, ki ért egyet a határozat-tervezettel? 
 
Szavaztatást követően megállapítja, a bizottság 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodással az alábbi 
határozatot fogadta el: 
 
30/2020. (IX.15.) KVAB. sz. határozat 
A KIK-FOR Ingatlankezelő és Forgalmazó Kft. 2020. és 2021. évi 
vagyongazdálkodási koncepciójának elfogadása és vagyonkezelési szerződés 
módosítása 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlése Környezetvédelmi, Városrendezési és Agrár 
Bizottság megtárgyalta Dr. Szeberényi Gyula Tamás alpolgármester 5221-3/2020. számú 
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előterjesztését, és az alábbi határozatot hozta: 
 
A bizottság a fenti tárgyban készült közgyűlési előterjesztést a közgyűlés számára 
elfogadásra javasolja. 
 
A határozatról értesülnek: 

• A bizottság tagjai 

• Dr. Szeberényi Gyula Tamás alpolgármester 

• Dr. Svircevic-Bodnár Ágota, a Jogi Osztály vezetője 

• Irattár 
 
 
 
4. NAPIREND  
Telekhasznosításhoz és belterületbe vonáshoz kapcsolódó döntések, 
településrendezési szerződések 
 
Lejer Zoltán: Megkérdezi az előterjesztés készítőjét, kívánja-e szóban kiegészíteni a 
leírtakat? 
 
Borbélyné Balogh Katalin: Szóbeli kiegészítést nem tesz.  
 
Lejer Zoltán: Megkérdezi a bizottság tagjait, kinek van kérdése, észrevétele, módosító 
javaslata az előterjesztéssel kapcsolatban?  
 
Mivel kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem hangzott el, megkérdezi a bizottság 
tagjait, ki ért egyet a határozat-tervezettel? 
 
Szavaztatást követően megállapítja, a bizottság 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodással az alábbi 
határozatot fogadta el: 
 
31/2020. (IX.15.) KVAB. sz. határozat 
Telekhasznosításhoz és belterületbe vonáshoz kapcsolódó döntések, 
településrendezési szerződések 
 
Környezetvédelmi, Városrendezési és Agrár Bizottság megtárgyalta Lejer Zoltán bizottsági 
elnök 13262-2/2020. számú előterjesztését, és az alábbi határozatot hozta: 
 
A bizottság a fenti tárgyban készült közgyűlési előterjesztést változatlan tartalommal 
terjeszti a közgyűlés elé. 
 
Felelős:  Lejer Zoltán elnök 
Határidő: azonnal 
 
A határozatról értesülnek: 

• A bizottság tagjai 

• Borbélyné Balogh Katalin, a Várostervezési Osztály vezetője 

• Irattár 
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5. NAPIREND  
Az Aranyhomok Kistérségfejlesztési Egyesület Trianon 100 - Helyi Termék Ünnep 
rendezvényének véleményezése  
 
Lejer Zoltán: Megkérdezi az előterjesztés készítőjét, kívánja-e kiegészíteni a leírtakat? 
 
Dr. Tóbiás Erika: Szóbeli kiegészítést nem tesz.  
 
Lejer Zoltán: Az ülésen jelen van a rendezvény kérelmezője, akinek megadja a szót. 
 
Hamzáné Lakó Judit: Köszönti az ülésen megjelenteket. A Helyi Termék Ünnep 
rendezvény 12. alkalommal kerül megszervezésre a Szent István szobor előtti 
közterületen és a Deák Ferenc tér környékén a vírushelyzetre való tekintettel. A 
rendezvény egy nívós kistermelői kézműves vásár lesz, ami hiánypótló esemény lesz a 
mostani helyzetben.  
A rendezvény megtartására a koronavírus járvány idejére vonatkozó biztonsági szabályzat 
és a terjedést akadályozó szükséges intézkedések betartása mellett kerül sor.  
A Trianon évfordulóra is igyekeznek megemlékezni úgy, hogy az elcsatolt területekre 
jellemző motívumok, ízek kerülnek bemutatásra. Lesz még nagy Magyarország területéről 
népviseleti agyagbaba kiállítás, vívómesterek bemutatója, stb.   
A Helyi Termék Piac díjátadójára is itt kerül sor, ami hetedik alkalommal kerül kiosztásra. 
A helyi termék piac is már hetedik éve működik a Főtéren a vásárlók nagy 
megelégedésére. 
A Bács-Kiskun Megyei Értéktárba felvett kecskeméti települési értékek okleveleinek az 
átadása is ekkor lesz, illetve a legszebb konyhakertek eredményhirdetése is sor kerül. 
Reméli, hogy a rendezvény szépen lebonyolódik, mindenkit szeretettel vár. Kéri, ha 
valakinek van még javaslata, ötlete a programokhoz, azt szívesen fogadja. 
 
Lejer Zoltán: Megkérdezi a bizottság tagjait, kinek van kérdése, észrevétele, módosító  
javaslata az előterjesztéssel kapcsolatban?  
 
Kósa József: Önöknek már komoly tapasztalata van a rendezvények megszervezésében 
és ennek kapcsán örömmel tapasztalta, hogy az előterjesztés mellékletét képezi egy 
tájékoztató anyag a járvány idejére vonatkozó óvintézkedésekről. Megköszöni, hogy 
ennyire figyelnek a város lakosságának az egészségére.  
Javasolja, hogy a többi rendezvényszervező is készítsen egy ilyen tájékoztató levelet az 
anyaga mellé.  
 
Hamzáné Lakó Judit: Megköszöni az észrevételt, igyekeztek az eddigi tapasztalatok 
figyelembevételével összeállítani az anyagot.   
 
Lejer Zoltán: Mivel tovább kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem hangzott el, 
megkérdezi a bizottság tagjait, ki ért egyet a határozat-tervezettel? 
 
Szavaztatást követően megállapítja, a bizottság 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodással az alábbi 
határozatot fogadta el: 
 
32/2020. (IX.15.) KVAB. sz. határozat 
Az Aranyhomok Kistérségfejlesztési Egyesület Trianon 100 - Helyi Termék Ünnep 
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rendezvényének véleményezése  
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlése Környezetvédelmi, Városrendezési és Agrár 
Bizottsága megtárgyalta Dr. Homoki Tamás alpolgármester 15155-2/2020. számú 
előterjesztését és az alábbi határozatot hozta: 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének a Közgyűlés és Szervei 
Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 4/2013. (II.14.) önkormányzati rendelete 3. 
melléklet 3.4.14. pontja szerint a Környezetvédelmi, Városrendezési és Agrár Bizottság az 
Aranyhomok Kistérségfejlesztési Egyesület által szervezendő „Trianon 100 – Helyi 
Termék Ünnep” elnevezésű rendezvény megvalósulását városképi és környezeti 
szempontból támogatja azzal, hogy annak tervezett helyszíne a városháza és a 
Kecskeméti Nagytemplom felújítás kivitelezésének függvényében változhat. Az 
Aranyhomok Kistérségfejlesztési Egyesület - a rendezvényt megelőzően – köteles a 
helyszínnel kapcsolatos egyeztetéseket lefolytatni. 
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Dr. Homoki Tamás alpolgármester 
 
A határozatról értesülnek: 

• A bizottság tagjai 

• Dr. Homoki Tamás alpolgármester 

• Dr. Svircevic-Bodnár Ágota, a Jogi Osztály vezetője és általa 
Aranyhomok Kistérségfejlesztési Egyesület 

• Irattár 
 
 
6. NAPIREND  
A Bács-Kiskun Megyei Rendőr-főkapitányság "100 éves a Rendőrség" elnevezésű 
rendezvényének véleményezése 
 
Lejer Zoltán: Megkérdezi az előterjesztés készítőjét, kívánja-e kiegészíteni a leírtakat? 
 
Dr. Tóbiás Erika: Szóbeli kiegészítést nem tesz.  
 
Lejer Zoltán: Megkérdezi a bizottság tagjait, kinek van kérdése, észrevétele, módosító 
javaslata az előterjesztéssel kapcsolatban?  
 
Kósa József: Javasolja, hogy az előterjesztés mellékletét képezze az előző napirendi 
pontnál említett tájékoztató anyag, ami a járvány idejére vonatkozó óvintézkedéseket 
tartalmazza. 
 
Dr. Tóbiás Erika: A rendőrség is megküldte a járvány idejére vonatkozó óvintézkedéseket 
tartalmazó levelét, csak utólag érkezett meg, így nem lett csatolva az előterjesztéshez.  
Minden rendezvény szervezőtől bekérték ez ilyen jellegű tájékoztató levelet.  
 
Lejer Zoltán: Mivel tovább kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem hangzott el, 
megkérdezi a bizottság tagjait, ki ért egyet a határozat-tervezettel? 
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Szavaztatást követően megállapítja, a bizottság 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodással az alábbi 
határozatot fogadta el: 
 
33/2020. (IX.15.) KVAB. sz. határozat 
A Bács-Kiskun Megyei Rendőr-főkapitányság "100 éves a Rendőrség" elnevezésű 
rendezvényének véleményezése 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlése Környezetvédelmi, Városrendezési és Agrár 
Bizottsága megtárgyalta Dr. Homoki Tamás alpolgármester 17414-4/2020. számú 
előterjesztését és az alábbi határozatot hozta: 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének a Közgyűlés és Szervei 
Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 4/2013. (II.14.) önkormányzati rendelete 3. 
melléklet 3.4.14. pontja szerint a Környezetvédelmi, Városrendezési és Agrár Bizottság a 
Bács-Kiskun Megyei Rendőr-főkapitányság „100 éves a Rendőrség” elnevezésű 
rendezvényének megvalósulását városképi és környezeti szempontból támogatja.  
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős: Dr. Homoki Tamás alpolgármester 
 
A határozatról értesülnek: 

• A bizottság tagjai 

• Dr. Homoki Tamás alpolgármester 

• Dr. Svircevic-Bodnár Ágota, a Jogi Osztály vezetője és általa 
Bács-Kiskun Megyei Rendőr-főkapitányság 

• Irattár 
 
 
 
7. NAPIREND  
A Filharmónia Magyarország Nonprofit Kft. Szabadtéri komolyzenei koncert 
rendezvénysorozatának véleményezése  
 
Lejer Zoltán: Megkérdezi az előterjesztés készítőjét, kívánja-e kiegészíteni a leírtakat? 
 
Dr. Tóbiás Erika: Szóbeli kiegészítést nem tesz.  
 
Lejer Zoltán: Megkérdezi a bizottság tagjait, kinek van kérdése, észrevétele, módosító 
javaslata az előterjesztéssel kapcsolatban?  
 
Mivel kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem hangzott el, megkérdezi a bizottság 
tagjait, ki ért egyet a határozat-tervezettel? 
 
Szavaztatást követően megállapítja, a bizottság 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodással az alábbi 
határozatot fogadta el: 
 
34/2020. (IX.15.) KVAB. sz. határozat 
A Filharmónia Magyarország Nonprofit Kft. Szabadtéri komolyzenei koncert 
rendezvénysorozatának véleményezése  
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Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlése Környezetvédelmi, Városrendezési és Agrár 
Bizottság megtárgyalta Dr. Homoki Tamás alpolgármester 7755-16/2020. számú 
előterjesztését és az alábbi határozatot hozta: 
Kecskemét Megyei Jogú Város Önkormányzata Közgyűlésének a Közgyűlés és Szervei 
Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 4/2013. (II.14.) önkormányzati rendelete 3. 
melléklet 3.4.14. pontja szerint a Környezetvédelmi, Városrendezési és Agrár Bizottság a 
Filharmónia Magyarország Nonprofit Kft. által szervezendő „Szabadtéri komolyzenei 
koncert” elnevezésű rendezvénysorozat megvalósulását városképi és környezeti 
szempontból támogatja.  
 
Határidő: értelemszerűen 
Felelős:  Dr. Homoki Tamás alpolgármester 
 
A határozatról értesülnek: 

• A bizottság tagjai 

• Dr. Homoki Tamás alpolgármester 

• Dr. Svircevic-Bodnár Ágota, a Jogi Osztály vezetője és általa 
Filharmónia Magyarország Nonprofit Kft. 

• Irattár 
 
 
 
8. NAPIREND  
A Környezetvédelmi, Városrendezési és Agrár Bizottság 2020. II. félévi munkaterve 
 
Lejer Zoltán: Megkérdezi az előterjesztés készítőjét, kívánja-e kiegészíteni a leírtakat? 
 
Molnár-Berta Andrea: Szóbeli kiegészítést nem tesz.  
 
Lejer Zoltán: Megkérdezi a bizottság tagjait, kinek van kérdése, észrevétele, módosító 
javaslata az előterjesztéssel kapcsolatban?  
 
Mivel kérdés, észrevétel, módosító javaslat nem hangzott el, megkérdezi a bizottság 
tagjait, ki ért egyet a határozat-tervezettel? 
 
Szavaztatást követően megállapítja, a bizottság 5 igen, 0 nem, 0 tartózkodással az alábbi 
határozatot fogadta el: 
 
35/2020. (IX.15.) KVAB. sz. határozat 
A Környezetvédelmi, Városrendezési és Agrár Bizottság 2020. II. félévi munkaterve 
 
Kecskemét Megyei Jogú Város Közgyűlése Környezetvédelmi, Városrendezési és Agrár 
Bizottság megtárgyalta Lejer Zoltán bizottsági elnök 2204-3/2020. számú, fenti tárgyban 
készült előterjesztését, és az alábbi határozatot hozta: 

 
A Környezetvédelmi, Városrendezési és Agrár Bizottság a 2020. II. félévi munkatervét a 
határozat melléklete szerint fogadja el.  
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A határozatról értesülnek: 

• A bizottság tagjai 

• Dr. Orbánné Veres Ildikó, a Képviselőtestületi Osztály vezetője 

• Irattár 
*** 

 
 
 
Lejer Zoltán: Megállapítja, hogy a bizottság munkáját befejezte, megköszöni a részvételt, 
az ülést 11 óra 15 perckor bezárja. 
 
 

K.m.f. 
 
 
 
 

 
Lejer Zoltán s.k.    Dr. Sztachó-Pekáry István s.k. 
     elnök         alelnök 


